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Hierbij sturen wij u graag onze reactie op het voorgenomen besluit tot het niet openen van de jacht 
op het konijn in heel Nederland en het haas in Groningen, Limburg en Utrecht. De voorgestelde 
maatregel staat geenszins in verhouding tot de aanleiding hiervoor. 

In de bureaustudie van WEnR is een incorrecte manier van bepalen van de staat van instandhouding 
van hazen en konijnen  gehanteerd. We betwisten de keuzes in de bureaustudie waaronder de 
referentiejaren. Een voorbeeld hiervan zijn de referentiejaren voor het konijn. De geïndexeerde 
populatietrend konijn gebruikt het referentiejaar 1997, terwijl de geïndexeerde populatietrend van 
het konijn in de duinen 1984 gebruikt. Dit ruikt naar sturing van de uitkomsten van het rapport. 

Ook de manier van tellen trekken wij sterk in twijfel. Wij hebben van geen enkel van onze leden 
vernomen dat amateurvogelaars van Sovon in onze jachtvelden hazen en konijnen hebben geteld. 
Wellicht vanaf de openbare weg maar dan is slechts een klein gedeelte van de velden te monitoren 
wat een vertekend beeld geeft. Als WBE organiseren wij ieder voorjaar wildtellingen m.b.v. onze 
leden. De resultaten geven geen aanleiding om te spreken van een zorgelijke wildstand. De data van 
deze inspanningen wordt aangeleverd aan de FBE. Wij betreuren het dat deze data buiten 
beschouwing worden gelaten in dit rapport. 

De leden van onze WBE (jachtaktehouders) zijn allen goed opgeleid. Het jachtdiploma dat aan een 
hoge standaard voldoet garandeert dit. Jagers zijn het hele jaar door bezig met de biotoop in hun 
jachtveld. Aanleggen van voerakkers, plaatsen van broedkorven en schadebestrijding t.b.v. 
weidevogelbeheer vragen het hele jaar inspanning. Benuttingsjacht op basis van de wildstand is hier 
het sluitstuk van en wordt enkel uitgevoerd als de wildstand dit toelaat. Door het niet openen van de 
jacht wordt het vertrouwen en de verantwoordelijkheid bij onze leden weggenomen. Op deze 
manier verdwijnt ook de motivatie om te zorgen voor een goede wildstand (biotoop).

In onze WBE dragen onze leden daarnaast financieel bij aan het in dienst hebben van een BOA op zzp 
basis. Door de voorgestelde maatregel is de kans erg groot dat deze functie komt te vervallen. 
Hiermee zal toezicht op stroperij, afvaldumping en algehele veiligheid in het buitengebied sterk 
afnemen. Dit lijkt ons zeker niet de bedoeling. 

We hebben er vertrouwen in dat u deze ingrijpende maatregel niet gaat uitvoeren en anders 
vernemen we eveneens graag hoe u voornemens bent om als gevolg hiervan de significante 
aantasting van het jachtrecht van de grondeigenaren te vergoeden. 

Namens WBE Steenbergen eo (164 leden, 14733 ha jachttoezicht gebied )
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